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          05/02/2017 
 '/שבט/תשע"זט          

 17-1מן המניין שלא  ישיבת מועצההנדון : 

 
 במשרדי המועצה המקומית. 19:30תשע"ז בשעה   29.1.17  -הישיבה התקיימה ביום א' ה

 

 :נוכחים

 ראש המועצה -דוד אזולאי

 ס. ומ"מ ראש המועצה –יפה -רוית סנדלר

 חבר מועצה. -אבי נדיב

 חברת מועצה -זיגל -נאוה כהן

 חבר מועצה –שי פיינר 

 חסרים:

 חבר מועצה –שחר גמליאל 

 חברת מועצה –לויטיפעת שקלים 

 

 .19:31שעה: 

 על סדר היום:

 .9-10פרוטוקול ישיבת מועצה שלא מין המניין       .1
2.        

 מקורות מימון סה"כ תב"ר  
 מ. הפנים )מימון מלא(  ₪ 30,000 תיק אב לחירום .1
 מ. הפנים )מימון מלא(  ₪ 65,000 גנרטור נגרר לחירום .2
 מ. הפנים )מימון מלא(  ₪ 38,000 גרור כיבוי אש .3
  810,000מ. נגב גליל   ₪ 1,200,000 התייעלות אנרגטית .4

 80,000מ. הפנים 
 210,000ק. רשות 

 503,100מ. נגב גליל  ₪ 6,700,000 הקמת אולם ספורט .5
 543,000מ. בינוי ושיכון 
מועצת הטוטו 

5,545,800 
 108,100ק. רשות 

 560,000מ. התחבורה   ₪ 800,000 שביל אופניים מעלה ארז .6
 240,000ק. רשות 

 140,000מ. התחבורה   ₪ 200,000 תכנון רח' הראשונים .7
 60,000ק. רשות 

 

 

 

 משתתפים:  

 גזבר המועצה -מאיר אוחנה

 יועמ"ש –עו"ד עמיר מלצר 

 מנהלת לשכה –יערה אסור 

 

 נוספים:
 מנהל המתנ"ס -ניר טופר
 ס"יו"ר המתנ –משה בז 
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 נדון והוחלט:

  10/17-9 אישור פרוטוקול – 1לסעיף 

 מאושר פ"א: החלטה

 תיק אב לחירוםתב"ר  -  2.1לסעיף 

 ללא מצ'ינג., כדי לבנות תיק אב לחירום אש"ח 30קיבלנו  דוד:

 מאושר פ"א :החלטה

 גנרטור נגרר לחירום -2.2לסעיף 

בבית הספר גנרטור בכלל לתדהמתנו ואת זה גילינו אחרי שיום שישי אחד בחורף שעבר לא  אין דוד:

 ש כמקלט לשעתבית הספר משמ גם למטרה זו וגם כי לימודים עקב הפסקת חשמל ארוכה, התקיימו

 את בית הספר גם בימים גשומים וגם בחירום. חירום וכמוקד חירום, גנרטור זה יאפשר לנו להפעיל

 ביטחון. אש"ח במימון מלא 65 -בסכום של כנרכוש גנרטור  אנו

  מאושר פ"א: החלטה

 גרור כיבוי אש – 2.3לסעיף 

, השריפה שהתרחשה בחיפה לאחרונה הגשנו בקשה לגרור כיבוי אש = כבאית ניידת  לאחרדוד: 

 אש"ח. 38 -מימון מלא של כב

 מאושר פ"א החלטה:

 התייעלות אנרגטית -2.4לסעיף 

אש"ח לטובת  900סכום של  הפנים ונגב גלילזהו אחד ההישגים הגדולים שלנו, קיבלנו ממשרד  דוד:

הרחובות במושבה וברחוב הראשי גם את  תאורת רובזה נחליף את התייעלות אנרגטית. בפרויקט 

 אנחנו בפתחו של הפרויקט ובקרוב נתחיל לבצע. עמודי התאורה.

 מאושר פ"א. החלטה:

 מי שמעוניין להיות חלק מתהליך התכנון מוזמן בכיף. דוד:

 הקמת אולם ספורט - 2.5לסעיף 

 ועוד כשלים רבים נוספים. אולם הספורט נכון להיום לא כשיר לפעילות, התקרה מתפוררת דוד:

ן ח, הרעיומלש" 7 -ל ם שקרו במושבה בעשורים האחרונים. קרוב המשמעותייהפרויקטים אחד זהו 

תהליך לא פשוט כשל עצמו ובמקומו לבנות אולם חדש כולל חדרי הוא להרוס את האולם הקיים ב

 וכל מה שצריך, אני מקווה שעד סוף יוני השנה נסיים את התכנון. בשה, יציע וספסלים מסודריםהל

 חודשים.  8-10ין בקרוב לשנה, מעריך תהליך הבניה 

. קרנות רשות כמו 6,177,600מלש"ח מהטוטו אנו נקבל  5.5שתנו במקום שימו לב לתקציבים שה

 אחר.לפרויקט  בינוי ושיכון נסיט שרשום ונגב גליל כמו שרשום. את התקציב שקיבלנו ממשרד

 רק חשוב שתדעו שהאולם יבנה על חלק ממגרש הכדורגל, ממזרח למערב.
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 רגע, זה אומר שלא יהיה מגרש פתוח כמו עכשיו? :שי

 המגרש הלא מקורה בחוץ גם ככה לא תקני ולא משרת אותנו כמו שצריך. אבי:

מטולה במושבה, קיבלנו את ההחלטה על האולם בה מגרשים שיכולים לשמש את ילדי יש הר דוד:

 יה תיקני.ם והכי חשוב שיהשהאולם החדש עומד בסטנדרטים גבוהיביחד עם בית הספר 

 מאושר פ"א. החלטה:

 שביל אופניים מעלה ארז - 6.2לסעיף 

קיבלנו ממשרד התחבורה תקציב שישמש אותנו לבניית שביל אופניים שיתחיל מצומת התפוחים  דוד:

ה, כל פעם שנקבל תקציב יוהסתיים במעלה ארז, השביל נמצא בכיוון מערב המושבה עד אמצע העלי

 עבורו נמשיך אותו.

 אני חושש שמהקיפוד עד המטעים יש לך שם שביל מאוד צר. שי:

 דוד: בוא אני יראה לך על גבי מפה.

אני מדבר על איך שזה היום, יש שם קטע מאוד צר שאין בו שולים, ואני חושב שהקטע המסוכן  שי:

 קרי של השביל.ילא צריך להיות מבוצע לפני הקטע הע

 כך קצר איך יגיע בבטיחות?-או עם הרכב לקטע כל השאלה שלי אם מי שיבוא עם אופניים רוית:

 אנחנו מתכננים פארק קטן בסוף השביל בשביל מטרה זו. דוד:

וליים ורוכב אופניים כמתקשה אני רוכב על אופניים ונכון להיום יש שם קטע קצר מאוד שאין בו ש שי:

 מזגזג וזה שאין מספיק מקום מהווה סכנה גדולה.לרכב 

 ב על שביל מהכיכר של מש' רזניק עד הגדר הטובה?למה שלא נחשו אבי:

משרד התחבורה נתן את התקציב הזה על סמך הבקשה שהגשנו. ואני רציתי שנקים שביל אבי,  דוד:

 אופניים באפשרות להקים בסופו פארק יפה.

 נכון, אבל לדעתי צריך לתכנן אותו כבר מעכשיו ולהגדיר אותו עד הגדר הטובה. אבי:

 לאט. ,ם ונמשיך אותו לאטכל שנה נקבל קטע מסוי דוד:

 אש"ח. 800סכום של מדובר ב

 מאושר פ"א. החלטה:

 תכנון רח' הראשונים - 2.7 לסעיף

, שילוט מיוחד וכל מה אבן הרעיון בגדול להפוך את רחוב הראשונים למדרחוב  תיירותי,  דוד:

 אש"ח לטובת תכנון. 200שמתלווה לכך. קיבלנו סכום של 

 מאושר פ"א החלטה:

 כרון יעקב? כולל שימור המבנים?יאתה מתכוון שזה יהיה כמו ז שי:

 ית מתאר החדשה כל המבנים הישנים מתוכננים לשימור.כן בסגנון, בתוכנ דוד:
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אש"ח ממשרד בינוי ושיכון ומאחר  540, להקמת אולם הספורט קיבלנו 5אני חוזר רגע לסעיף  דוד:

מהטוטו אנו משנים את  פיק לנו להריסת אולם הספורט והקמת אולם חדשוהצלחנו לגייס סכום שיס

 .הוהספרייבית הנוער  לשדרוגיעוד התב"ר 

 מאושר פ"א. החלטה:

 

 19:46הישיבה הסתיימה בשעה: 

 מנהלת לשכה –רשמה: יערה אסור 

 

 

 בכבוד רב,

                                                                                            

  ----------------------------                                                             ----------------------------- 

    דוד אזולאי                 מאיר אוחנה      

 הראש המועצ                       גזבר המועצה     

 


